
                                

KÖZSÉGI HÍRMONDÓ          2005. január  
 

Cserkút község képviselőtestülete, és  
Jónás József polgármester ezúton szeretne 

minden cserkúti lakosnak egy 
eredményekben gazdag, szerencsében 

bővelkedő, betegségtől mentes  
Boldog Új Évet Kívánni! 
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Beszámoló Cserkút Község Önkormányzat 
Képviselőtestületének 2004. december 13-án 

megtartott üléséről. 
 
  
Napirend előtt 
 
A levezető elnök üdvözölte a megjelent képviselőket és a helyi lakosokat. 
Megállapította, hogy egy fő testületi tag hiányzik, de ennek ellenére az ülés határozatképes. 
Ezek után az ülést megnyitotta. 
Napirendi pontoknak a meghívóban szereplő napirendi pontokat javasolta elfogadásra. 
Más napirendi pont javaslat nem lévén a képviselőtestület egyhangúlag, elfogadta a meghívóban 
szereplő napirendi pontokat. 
  
1.számú napirendi 
pont 
 
Jónás József 
Elmondja ,hogy a temető 
bővítésével kapcsolatban a 
teljes vételár kifizetésre 
került, a közbeszerzési 
szabályzatot elfogadtuk , a 
faluvégi konténer, probléma 
megoldódott. 
Horgásztó - a vízszint 
emelésről, egyéb 
tórendezésről majd a 
költségvetéskor tárgyalunk. 
 
dr.Szász László 
Tájékoztatja a testületet, 
hogy használatbavételi 
engedélyt még nem kaptunk 
a vízügyi igazgatóságtól a 
tóra azért , mert nincs még 
az önkormányzat 
tulajdonjoga a tó területére 
teljes egészében bejegyezve 
a földhivatalnál. Oka az 
,hogy a tóval kapcsolatban 
lezajlott területvételeknél 
egy hagyatéki eljárás már 
régóta folyamatban van , az 
örökösöknek nincs még 
tulajdonrészük hivatalosan 
átadva, így erre a részre 
nézve nem jegyezték be még 

a  tulajdonjogunkat. Próbáljuk a közjegyzőt sürgetni. 
 
Jónás József 
Czimmermann András a juttatást megkapta, rendeletek kihirdetésre 
kerültek, támogatások, segélyek kifizetésre kerültek. 
Temetői diófa -tavasszal szakemberek segítségével kivágatjuk.   
Mikulás - megköszöni Somogyvári Sándornak a famikulások 
kihelyezését. 
 
Somogyvári Sándor 
Elmondja ,hogy a Faluszépítő egyesület ajándéka volt a falunak. 
 
A képviselőtestület jóváhagyólag tudomásul vette az elhangzottakat.  
 
 
2.számú napirendi pont 
 
Jónás József 
Elmondja ,hogy a Szíkuti, Kis-Má dűlőben villanyvezeték áthelyezés 
volt, ismét jeleztük, hogy földkábelfektetést kérünk , de ezt nem 
valószínű, hogy figyelembe fogják venni. 2004. december 8-án  
horgászgyűlés lesz. 
Ismerteti az EON válaszlevelet a Petőfi u. 21/1.és 23. szám előtti 
oszlopokkal kapcsolatban. 
A Rákóczi u. végének fejlesztésével kapcsolatban levél ment az 
áramszolgáltató felé. 
Vízmű Rt - ajándékot hoztak Mikulásra, amit ki is osztottunk. 
 
Hágenthurn József 
Elmondja  a "Szép porta " verseny tapasztalatait, a győztesek neve az 
újságba is bekerült. A díjakat meg fogják kapni. 
 
Somogyvári Sándor 
Elmondja, hogy a díj nem vándordíj, jövőre nem kaphatja meg az , 
aki idén is kapott. 
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Ezután a  cserkúti 
FALUKÉP újság 
próbaszámáról mondtak 
véleményt a jelenlévők. 
 
Tóthpál Tiborné 
Jónak tartja a megjelent 
számot. 
 
Szabó Kálmán 
Véleménye szerint színes 
fénymásolót kellene 
vásárolni és magunknak 
elkészíteni akkor olcsóbb 
lenne, a másolót pedig 
lehetne egész évben 
használni. 
 
Sigora Irma 
Elmondja, ha eldönti a 
testület, hogy kell így az 
újság,  akkor tovább lehetne 
csökkenteni az árat, ha 
teljesen fekete-fehér lenne 
akkor kb. 30-40  eFt-ba 
kerülne, színes feddlapokkal 
pedig kb. 1/4-ével  kerülne 
kevesebbe. 
Ezért el kellene dönteni 
,hogy legyen -e így újság , 
ha igen színes legyen vagy 
fekete-fehér. 
 
Czimmermann András 
Sokallja az előállítási 
költségeket, szerinte hasonló 
színvonalú mint korábban, 
ebben is vannak helyesírási 
hibák. 
 
Jónás József 
Elmondja, hogy kimaradt az 
RHK Kt. cikke, az újság 
pedig nem lett neki 
bemutatva nyomtatás előtt. 
Dönteni majd akkor dönt a 
testület, ha minden testületi 
tag jelen lesz, most nem 
döntünk. 
 
Keszthelyi Zoltán 

Az önkormányzatnak majd költségvetést kell erre készíteni, mint 
önként vállalt feladatra. 
 
Szakács Béla 
Mindenképpen döntsünk arról, hogy legyen-e így újság, a formáról 
később is dönthetünk. 
 
Jónás József 
Mindenki legyen nyugodt, újság lesz a jövőben is, de a döntést 
később fogjuk meghozni. Elmondja, hogy Szakács Béla képviselő a 
múltkori ülésen javasolt fejlesztési elképzeléseket. Erről a külön 
megbeszélésen nem jutottunk dűlőre. A többségi vélemény az volt, 
hogy a költségvetés készítéséig találjuk ki a 2005.évi irányvonalat. 
A pályázaton való pénznyerés nagyon nehezen megy. 
 
Szakács Béla 
Megítélése szerint nem egészen így kell ezt értékelni, mert Ő nem 
feltétlenül konkrét, döntést várt volna, hanem bizonyos feladatokra 
kellene ajánlatokat  kérni a tervezőktől, Ő erre kért volna 
felhatalmazást, hogy ezt megszervezze. Ha megvan az ajánlat, akkor 
tudunk belőle válogatni. A pályázatokról más a véleménye, lehet 
sikeres pályázatokat is beadni. Véleménye szerint nem történt 
továbbra sem előrelépés a célok megjelölése terén. 
 
Gyöngyösi Tamás 
Véleménye szerint előtervezés mindenképpen szükséges, a falu 
megfelelő víz elvezetéséről mindenképpen dönteni kell majd. 
 
Jónás József 
Ismerteti Sárdi Jenőné  kérelmét a 02/4 hrsz-u úttal kapcsolatban. 
Elmondja, hogy a szennyvízbekötést saját maga fizeti ki. 
 
Erről a felvetésről kötetlen megbeszélés zajlott / kisajátítás, 
adásvétel, önkormányzati vagy magán út maradjon /. A vélemény az 
volt ,hogy értékbecslés kérése után a tulajdonossal  egyezzünk meg 
a tulajdonátszállás feltételeiről. 
 
Jónás József 
Elmondja ,hogy a vízmű közölte a jövő évi vízdíjtarifákat, amely 
továbbra is a két évvel ezelőtti pécsi vízdíjnak felel meg / lakossági 
217 Ft/m3 +áfa, nem lakossági 323 Ft/m3 +áfa /.A rendeletünket 
kell az elfogadáshoz módosítani. 
 
A képviselőtestület ezután egyhangúlag, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 
 Cserkút  Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
 22/2004./XII.15./ rendelete 
az önkormányzati tulajdonú viziközműből szolgáltatott ivóvíz, 
továbbá az önkormányzati tulajdonú viziközmű által biztosított 
szennyvízelvezetés és szennyvíztisztítás és kezelés díjáról szóló 
1/1994./II.14./ rendelet módosításáról.   
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Jónás József 
Tájékoztatja a testületet a 
Dél-Kom kft. jövő évi 
díjtételeiről. A díj: 71.023 
Ft+ 15 % Áfa/hó. 
A képviselőtestület ezután  
egyhangúlag ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül 
meghozta  az alábbi  
határozatot: 
Cserkút Község 
Önkormányzat 
Képviselőtestületének 
 93/2004./XII.13./ 
határozata. 
A képviselőtestület 
jóváhagyta a 2005.évi 
szemétszállítási díjakat 
/ éves költség: 71.023 Ft+ 
15 % Áfa/hó / . 
Határidő: 2005. január 1-től      
Felelős: polgármester. 
 
Jónás József 
A szennyvízzel 
kapcsolatban a korábban 
már jóváhagyott 
hitelfelvétellel kapcsolatban 
kértek tőlünk egy újabb 
határozatot. Ismertetve a 
tervezet. 
A képviselőtestület ezután 
egyhangúlag, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 
határozatot: 
Cserkút Község 
Önkormányzat 
Képviselőtestületének 
94/2004./XII.13./ 
határozat. 
Cserkút Község 
Önkormányzata készfizető 
kezességet vállal a 
KŐSZEBER Viziközmű 
Társulat által felveendő 
lakossági önerőt 
megelőlegező hitelre és 
annak kamataira és járulékos 
költségeire. A hitel mértéke  
11.383.000.-Ft. 
Határidő: ért. szerint 
Felelős: polgármester 
 

Jónás József 
Elmondja, hogy elkészíttette az udvaron az istállóra a statikai 
véleményt, esetleges átalakítás előtt mindenképpen szükség volt. 
Kéri jóváhagyni a kifizetett 37 eFt-ot. 
 
A képviselőtestület ezután kisebb megbeszélést követően 
egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta az alábbi 
határozatokat: 
Cserkút Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
95/2004./XII.13../ határozata. 
A képviselőtestület jóváhagyta a Cserkút, Alkotmány u. 8. szám 
alatti 
Ingatlanon, lévő volt istálló statikai szakvéleményéért a kifizetett 37 
eFT-ot. 
 
Határidő: kifizetés megtörtént 
Felelős: polgármester 
 
Szabó Zsuzsa 
Elmondja, hogy szoktak pályázatok lenni kőfal helyreállításra is, az 
önkormányzat melletti kőfalra gondolt. 
 
Jónás József 
Elmondja, hogy a kistérségi társulás kér egy határozatot tőlünk az 
ügyeleti ellátással kapcsolatban. Ismerteti a határozat tervezetet. 
 
Keszthelyi Zoltán 
Megjegyzi, hogy mivel a normatívákat az önkormányzat kapja neki, 
kell elszámolni vele, így ennek utána kell nézni majd, hogy hogyan 
kaphatja meg közvetlenül a normatívát a szolgáltató. 
 
Jónás József, dr.Szász László 
Elmondják, hogy nincs több információjuk, a kérdésben, mert 
délután jött a fax ,hogy ezt fogadjuk el ezt a határozatot. 
 
Kötetlen beszélgetés után a testület úgy döntött, hogy elhalasztja a 
döntést további információk, beszerzése végett. 
 
Tóthpál Tiborné 
Felveti, hogy cserkútiakat nem fogad Kővágószőlősön a kijáró 
reumatológus, kérdezi, hogy miért. 
 
Jónás József 
Utána néz a dolgoknak, valószínűleg külön szerződést kellene vele 
kötnünk. 
 
Gyöngyösi Tamás 
Kérdezi, hogy a múltkori bejárás megállapításai kapcsán történt-e 
valami. Statikai szakvéleményt Ő is tud adni, felajánlja ingyen az 
önkormányzatnak. 
 
Jónás József 
Elmondja, hogy közösen megbeszéljük majd  a tennivalókat , a 
felajánlást köszönettel elfogadja. 
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Szabó Zsuzsa 
Elmondja, hogy a 
közművelődéssel 
kapcsolatban kérdőív 
tervezet lett megszövegezve 
a lakosság felé / kiosztásra 
még nem került /, ezt 
megkapták a testületi tagok 
is, visszajelzés eddig nem 
volt. 
 
A jelenlévők a kérdéseket 
megfelelőnek találták, 
alkalmasnak arra, hogy a 
lakosságot megszólaltassuk 
ez ügyben. 
 

Újhelyi József, Keszthelyi Zoltán 
Elmondják, hogy az elfogadott rendezési terv esetleges 
megvalósítása kedvezőtlenül érintené Újhelyi József ingatlanát 
/kerítés nyomvonal /, ezt nem tartják szerencsésnek. 
 
Jónás József   
Elmondja, hogy egyelőre ez ügyben semmiképpen nem kívánná az 
önkormányzat megvalósítani a rendezési terv  előírásait Újhelyi 
József telkének rovására, ez mindig költségvetés illetve konkrét 
testületi döntés következménye lesz. 
 
Ezután ebben az ügyben kötetlen beszélgetés zajlott, konkrét döntés 
nélkül. 
   
                           
A képviselőtestület a nyilvános ülésen mást nem tárgyalt, zárt ülés 
tartására tért át.

 
Jónás József                                                                                                      dr.Szász László 
polgármester                                                                                                           körjegyző 

 
A beszámolót készítette Czimmermann András,  dr. Szász László jegyző jegyzőkönyve alapján.  

 
 

A CSERKÚTI POLGÁRŐR 
EGYESŰLET HÍREI 

 
Minden kedves olvasónak Boldog Új Évet Kíván az egyesület 
vezetője és elnöksége. 
Az idei év igen hamar eseménnyel kezdődött, hiszen mindjárt 
év elején sikerült egy falopást megakadályozni. Az elkövető 

lakásának ellenőrzése során arra is fény derült, hogy már nem az első alkalommal járt a 
nehezen megszerzett farakásoknál, hiszen az ott lévő fákon ugyancsak megtaláltuk az erdész 
jelzését. 
Az ellenőrzések során ismét ráakadtunk egy új szemétdombra, most szerencsénk volt, hiszen 
az átvizsgálás során találtunk olyan személyes dokumentumot, amely alapján a szemetelőt be 
tudtuk azonosítani. A rendőreink felkeresték az elkövetőt, aki a figyelmeztetést követően 
összeszedte, és eltüntette a  szemetét.  
Mint arról bizonyára mindenki hallott nem végződött az év mindenkinek eseménytelenül. 
Megpróbáltak egy cserkúti család garázsába, bemenni. Szerencsére elvinni nem tudott 
semmit, az elkövető, de a rongálás, amit végzett így is jelentős. A nyomozás folyamatban van. 
Itt szeretnénk jelezni, hogy nagy segítség a nyomozás során ilyenkor, ha arról kapunk 
információt, hogy idegenek vannak a faluban, vagy egy helybeli igen hosszasan nézelődik 
valamelyik porta előtt, mögött.  
Az autóversenyzőink ( Szekeres testvérek ) is részt vettek az év utolsó amatőr rallyján. 
Elmondásuk szerint a hétköznap szerdán megrendezett futamra rengeteg autó érkezett. Sajnos 
a sok megjelent miatt egy futamot töröltek, így a versenyzőink a 7-8 helyen végeztek. 
Gratulálunk nekik. 
 Jelszavunk a régi: „Védd a másét, hogy a sajátod is biztonságban legyen” 
                                                                                                                              Cz.A. polgárőr  
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A Cserkúti Horgász Egyesület 
programjának tervezete, 2005. évre. 

  
 

Horgászoknak ismeretterjesztő 
előadás:  
 
Január  22, 29, Február, 5, 12, 19-
én 10 órától.  
 
A programok helyszíne a Cserkúti 
Kultúrház. 
Március: 
05-én 14órától horgászbörze. 
12-én 8órától Asztalitenisz 
házibajnokság. 
13-án 10órától társadalmi munka a tó 
és a focipálya körül. 
15-én 10órakor koszorúzás az 
emlékműnél, 
14 órakor télbúcsúztató szalonnasütés 
a tónál. 

Május: 
01-én halászléfőzés a tónál. 
28-án Ifjúsági horgászverseny a 
Vándorkupáért. 
Június-július: 
Falunap? Horgászverseny. 
Augusztus: 
 20-21én kirándulás  
Boldogasszonyfára. 
Október 23-án 
Koszorúzás az emlékműnél 
November 12-én: 
Horgászbál. 
 

Pál József 
elnök 

  
 

 

Beszélgetés a 
győztessel 

 
A kíváncsiság hajtott, hogy 
elbeszélgessek Tóthpál Balázzsal a 
2004. évi „CSERKÚT IFJÚSÁGI  
HORGÁSZ BAJNOKA 
„elnevezésű vándorkupa 
győztesével. 
A 13 éves ifihorgász magabiztosan 
állt a kérdések elé.    folyt a 7. oldalon 
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PJ:- Hogy készülsz a 2005-ös horgászidényre? 
TB:- Az elméleti részét horgászatról szóló szakirodalomból tanulom. A gyakorlati részét   
         keresztapámtól, Béres Imrétől lesem el. 
PJ:- Általában úszózni szoktál. Miért jobb, mint a fenekezés? 
TB:- Tudom, hogy hol a horog. A kapás észlelése is jobb. A horgot tudom állítani, hogy 
        fenéken vagy víz- közt legyen. Az előnye pedig, hogy partközelben lehet horgászni. 
        Amiért igazán szeretek úszózni, hogy finom a készség és az igazi sporthorgászat az 
         úszózás. 
PJ:- Milyen szerelést használsz? 
TB:- 4 méteres MÁVER-bot, 30-as Euró Star elsőfékes orsó, önsúlyos úszó, 16-17-es monofil 
         zsinór, 16-18-as OWNER horog. 
PJ:- Nem olcsó sport a horgászat. Szüleid hogy viszonyulnak a hobbidhoz? 
TB:- Apám régóta horgászik, így nagy öröm volt számára, hogy engem is egyre jobban  
         érdekelt ez a sport. Apu jobban örült, mint a pénztárcája. Persze nem szokott fukarkodni 
         a pénzzel – a tanulmányi eredménytől függ – ha horgászcuccra kell, mert azt mondja,  
         hogy ő is volt gyerek.  
PJ:- És édesanyád? 
TB:- Anyu, szereti nézni, ahogy apuval akciózunk, és imádja mikor a nagy halat, kimerítheti. 
         Az pedig nagyon jólesett mikor a tavon megnyertem a horgászversenyt, és először anyu 
         gratulált, miután végigizgulta a versenyt és adta a jobbnál-jobb tippeket. 
PJ:- Ki az, akihez bármikor fordulhatsz tanácsért? 
TB:- Az apu, Béres Imre, Vince Pista. 
PJ:- Hogy tudod a tanulást és a horgászatot összeegyeztetni? 
TB:- Hét közben tanulok. Általában a hét vége a horgászaté, kivétel a nyári szünet, amikor 
        majd egy hónapig Kutason vagyunk. 
PJ:- Van más hobbid is? 
TB:- Igen, a kosárlabda. A Bánki Donát iskola csapatának a tagja vagyok. 
PJ:- Milyen tanuló vagy? 
TB:- Általában 4-es. Azt a tantárgyat szeretem, ami érdekel is, pld. Történelem, matematika,  
         kémia. 
PJ:- Szoktál horgászni a cserkúti tavon? 
TB:- Szeretem ezt a kis tavat. Ha lemegyek, általában fogok is halat, és tudom, hogy jó 
         társaság vár. 
PJ:- Most hetedikes vagy. Gondolkodtál már a jövődön? Mi szeretnél lenni? 
TB:- Az általános után a Radnótiba szeretnék leéretségizni, és utána a nagy álmom válik 
         valóra: Tűzoltó leszek. 
PJ:- Mit üzensz a cserkúti ifi horgászoknak? 
TB:- Azt üzenem nekik, hogy készüljenek a versenyre olyan szorgalommal, mint én. 
        Minden tudásomat és erőmet bevetem, hogy megvédjem és megtarthassam a 
        Vándorkupát. 
Tisztelt olvasóknak állíthatom a Balázs komolyan gondolta az utolsó mondatban írtakat. 
Olyan elszántság volt az arcán, mintha holnap lenne a verseny. 
Ritkán találkozok olyan 13 éves emberkével, aki ennyire, akarná az elé tűzött célok elérését. 
Arra a kérdésemre, hogy miért akar tűzoltó lenni, csak annyit mondott: Ha csak egy embert 
mentek meg a haláltól, már megérte. 
 
Én is úgy gondolom, hogy már megérte, hogy beszélgettünk. 
 
 
Tisztelettel :                                                                                                              Pál Józsi 
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Cserkút-egy nyugdíjas szemével 
 

Vasi Jánosné, Panni néni több mint tíz éve lakik a falunkban. Kíváncsi voltam 
arra, hogy egy ízig-vérig városi embert - aki munkáséveit modern gyárban 
töltötte, lakótelepen lakott – mi késztetett arra, hogy falura költözzék. 
 
Panni néni, miért pont Cserkútat választotta? 
Akkoriban a dohánygyárból, ahol dolgoztam, többen itt telepedtek le, meg ismerősök is 
ajánlották. Már az első találkozáskor megtetszett a Jakab-hegy lábánál elterülő hangulatos kis 
település. Döntésemben a természet, a vidéki élet szeretete is közrejátszott. Dombóváron  
születtem, sokáig Regőlyben éltem, ezért ez az életforma egyáltalán nem áll messze tőlem. 
Nagyon szeretem a csendet, a nyugalmat, az állatokat is, amíg bírom erővel, itt kedvemre 
tarthatom és gondozhatom őket. 
Úgy tudom Panni néni nem csak a Cserkúti, hanem a dohánygyári nyugdíjas 
klubnak is tagja. Mit jelentenek önnek ezek a közösségek? 
Valóban, a Pécsi Dohánygyár Nyugdíjas Klubjának tagja vagyok és a Cserkúti Nyugdíjas 
Klubnak is tagja, szeretnék lenni. 32 évet dolgoztam a dohánygyárban, úgy érzem, hogy 
megbecsült tagja vagyok a klubnak, annak ellenére, hogy az angolok vették meg a gyárat. A 
régi vezetők szívesen látnak bennünket egy-egy gyárlátogatáson, nem csak a magyar, hanem 
az angol vezetők is nagyon udvariasak, figyelmesek velünk.  Jó ebbe a közösségbe tartozni, a 
klubvezető, törődik velünk, igen jó programokat szervez. Rendszeresen tudunk találkozni, ez 
egy jó lehetőség a kapcsolatok ápolására, a „kimozdulásra”. 
Visszatérve a dohánygyárra, úgy hallottam ám, hogy Panni nénit nem csak nyugdíjas 
korában becsülték meg és szerették, hanem akkor is, amikor még dolgozott. Nagyon jó 
munkásnak, közvetlen, becsületes embernek tartották. 
Hát mit mondjak erre? Örülök, ha valaki így gondol rám. Én igyekeztem mindig a legjobbat 
adni, a munka mellett azért a dolgozók problémáival is sokat foglalkoztam, talán közülük 
valók, akik jó szívvel gondolnak rám. 
Mi a véleménye a mi karácsonyi Nyugdíjas Napunkról? 
Az ünnepség nagyon szép volt, a lelkünkhöz szólt. Ez a kis falu vezetése lehetőségéhez 
mérten segíti a nyugdíjasait. Különös figyelmet fordítanak ránk, a klub nagyon jó 
programokat szervez, de nekem talán a karácsonyi a legszebb. Az idei különösen tetszett! 
Andi munkáját dicséri a kiválóan felkészített cserkúti gyerekek által előadott műsor, Pál Józsi 
szívhez szóló versei is nagy örömet szerzett nekünk, nem egy nyugdíjas szemébe könnyeket is 
csalt. 
Melyik cserkúton tartott rendezvényre megy el szívesen? 
Ha időm engedi, mindegyikre, de elsősorban a Falunapot szeretem, mert hangulatos, sokrétű 
és színes programok vannak, de szívesen veszek részt a Látványtónál tartott programokon is. 
Túl az ünnepeken, január első felében beszélgetünk, ezért aktuális a kérdés: hogy telt a 
karácsony? 
Nagyon hangulatos volt! Főleg a tréfás ajándékozás, amivel lányomat, Györgyit sikerült 
meglepnem. 
Ha tehetné mi az, amit Cserkúton megváltoztatna? 
Lényegében semmit nem változtatnék, az élet úgyis hozza azokat a változásokat, amelyek 
elkerülhetetlenek: Cserkút azonban maradjon ilyen, falusias jellegű, szép kis település. 
  
Tisztelettel jegyezte:                                                                                                   Pál Józsi 
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Útjára indult a 
vándorkiállítás 

 
 
November elejétől, ha bárki betért a hetvehelyi polgármesteri hivatalba, 
nemcsak ügyeit tudta elintézni, hanem egy igen igényes vándorkiállítást is 
megnézhetett, amíg várakozott az ügyintézésre, vagy ha már nem kellett sietnie, 
akár azt követően. 
 
 
 A Radioaktív Hulladékokat Kezelő Közhasznú Társaság, a Mecsekérc 
Környezetvédelmi Rt. valamint a Nyugat Mecseki Társadalmi Információs 
Társulás együttműködésének    gyümölcseként  Hetvehelyről  indult útjára az a 
vándorkiállítás, amely a szervezők szándéka szerint  mind a kilenc NymTIT 
tagközségre eljut majd a következő egy év során. A kiállítás nagyméretű tablóin 
az érdeklődők alapos és pontos információkat, találnak a térségben folyó 
kutatási programról, az eddig a térségben végzett munka eredményeiről, 
valamint a tájékoztatási tevékenység eseményeiről. Valamennyi állomáson kb. 
egy - másfél hónapot tölt majd a kiállítás. Ennek megfelelően Hetvehelyen a 
kiállítás december közepéig várta az érdeklődőket. A következő állomások 
Bükkösd, Helesfa, Cserdi. Cserkútra ezt követően érkezik meg. 
 
Az első helyszínen az iskolások számára egy önálló akciót, is szerveztek a 
kiállítás rendezői, az iskolásoknak volt módjuk és lehetőségük arra, hogy egy 
kérdőív helyes kitöltésével, értékes sportszereket nyerhessenek. 
 
A kiállítás megnyitójának szépszámú vendégseregét Wagner Antal Hetvehely 
polgármestere köszöntötte, a polgármesteri hivatal Tanácstermében, majd 
felkérte Buday Gábort, az RHK kht műszaki - tudományos igazgatóját, ünnepi 
köszöntőjének elmondására. Buday Gábor, nagy hangsúllyal szólt arról, hogy a 
kutatási program megvalósításának egyik fontos záloga a lakosság, az itt élők 
folyamatos, és  az aktualitásra törekvő tájékoztatása, Ennek egyik jó példájaként 
szólt a megnyíló kiállításról. 
 
A megnyitást követően a vendégek szakértők - az RHK kht. munkatársai - 
kalauzolásával megnézték a kiállítást, majd buszba szálltak, és helyszíni 
látogatáson vettek részt  az október közepén  elindított 1500 méter mélyre hatoló 
fúrásnál. Itt Hámos Gábortól a Mecsekérc Környezetvédelmi Rt. 
projektvezetőjétől kaptak "első kézből" információt a fúrás  feladatairól ,  és 
céljairól.   
 
 



 

Falu-kép                     10.                2005. január 
 

Aktuális! 
 

Tisztelt cserkúti lakosok! 
 
Ezúton is szeretnénk megnyugtatni azokat a lakosokat, akik még nem tudták 
elkezdeni fizetni a csatornázás miatt megkötött Fundamenta térítéseket, hogy az 
önkormányzat nem kapta meg a szerződés másolatokat és így nem áll 
módunkban a csekkeket kézbesíteni addig önöknek. 
Amennyiben a szerződés másolatát meg kapjuk, és azt önöknek továbbítani 
tudjuk, a szerződés másolattal együtt a csekkeket is azonnal küldeni fogjuk. A 
későbbi fizetés elkezdése nem jelenti azt, hogy önöknek egyszerre több csekket 
kellene befűzetniük, hiszen nem az önök mulasztásáról van szó. 
Megértésüket és türelmüket köszönjük. 
  

 
 
Figyelem! 
 
Ezúton értesítjük a lakosságot, hogy 2005.január 1-től a hétvégi és hétközi, 
gyermek és felnőtt háziorvosi ügyeleti ellátás rendje a következőképen alakul: 
 
A gyermek ügyelet helye: PTE-ÁOK Gyermekklinika Pécs, József Attila út 7. 
tel: 72/ 535-974 
A felnőtt ügyeleti ellátás helye: Pécs, Lánc u. 12. tel: 72/ 214-347 
 
A háziorvosi ügyelet hétköznaponként 17h-tól reggel 07h-ig, hétvégén és 
ünnepnapokon 07h-tól másnap reggel 07h- ig tart. 
 

 
                                                                                       Tisztelettel: Jónás József 

                                                                                                            Polgármester 
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